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Buitenaards contact is werkelijkheid, Martijn van Staveren, 2 september 2014 
 

Welkom bij healing sound movement televisie, mijn naam is John Consemulder, ook 
welkom in ons centrum, centrum Zonnewijzer. 

Vandaag is het niet zozeer een t.v. interview of een t..v. dialoog en zoals jullie zien 

hebben jullie een vrij breed shot van ons centrum. En dat komt omdat toen ik 
uitlegde wat voor soort gesprek we hier vandaag hadden, het onderwerp, de 

cameravrouw echt spontaan flauwviel en het gebouw inmiddels heeft verlaten. 
Wat gaan we vandaag doen? Ik ga in gesprek met Guido Jonkers van de website 

Wanttoknow.nl en Martijn van Staveren, die een heel prachtig verhaal heeft waar ik 
zo kort wat over zal zeggen. 

Wat gaan we bespreken vandaag? Een heel bijzondere lezingenserie, die we hier in 
centrum Zonnewijzer gaan doen samen met Wanttoknow.nl, de lezingenserie 

“Buitenaardse aanwezigheid is werkelijkheid”. Het ufofenomeen is werkelijkheid, 
buitenaards contact is werkelijkheid. 

Als je het onderwerp hoort en je bent er niet bekend mee, zou je je misschien 
kunnen afvragen: “Is dat werkelijk dat verhaal?” Hoe zit het dan? Misschien gaan 

bepaalde conditioneringen, programmeringen, geloofsovertuigingen werken. 
Misschien merk je dat je er heel erg open voor staat, dat je er meer van wilt weten. 

Misschien merk je gelijk, wat voor een onzin is dit, wat is dit voor een serie. 

Ik heb in ieder geval bij mij persoonlijk gemerkt, dat wil ik toch even benoemen 
voordat ik naar mijn gasten ga om dit verhaal even kort te introduceren en uit te 

leggen, dat hoe meer ik open stond en ging luisteren met open geest en open hart 
naar het verhaal van Martijn van Staveren, hoe, wat zal ik zeggen, 

gedesoriënteerder ik raakte, gefascineerder, zodat ik allerlei vragen had. Allerlei 
gedachten kwamen bij mij op, dat ik dacht: “Dit zit anders dan ik denk, dit zit 

anders dan ik wens te geloven. Zou er nog meer kunnen zijn waar ik bepaalde 
gedachten, overtuigingen en intenties over heb?” 

Heel interessant. Dus ik heb besloten om samen met Guido deze mooie man hier 
naast mij, de ruimte te geven om een serie van … hoeveel delen? 4 delen, daar 

gaan we het zo even over hebben, te gaan organiseren. Dat doen we samen met 
Guido van Wanttoknow. Daar zul je dus ook de aankondigingen vinden, daar kun je 

je gewoon aanmelden. 
Maar misschien is het goed om, voordat we naar het uitgebreidere verhaal van 

Martijn gaan, wat je zeker wilt horen, dat we even naar Guido gaan om hem even 

kort aan het woord te laten over de website Wanttoknow.nl, en waarom hij met 
name zelf deze lezingenserie zo interessant vindt. 

 
Guido: 

Dankjewel John. Ik denk dat het heel belangrijk is dat we deze informatie nu 
brengen, want wanttoknow is, zoals heel veel mensen weten, afkomstig van de 

Wanttoknow.info uit Amerika, opgericht door Fred Burgs en Fred Burgs is één van 
de eersten die, zeg maar, met kennis in aanraking kwam die te maken heeft met 

een buitenaardse werkelijkheid, waardoor je eigenlijk de werkelijkheid zoals wij die 
kennen die wij elke dag hier ondergaan, laat ik het zo maar zeggen, in een heel 

ander daglicht kunt zetten. Hij heeft dat bestudeerd en hij is erachter gekomen en 
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heeft gedacht van, de wanttoknow website die ik ga maken en die aan een heleboel 
andere informatie aandacht besteed dan alleen maar het buitenaardse onderwerp, 

heeft hij toen opgepakt en heeft hij gezegd, nou we gaan dat als onderdeel van 
wanttoknow.info inbrengen. 

 
En toen is hij erachter gekomen dat er eigenlijk zoveel informatie is, die niet wordt 

belicht door mensen, omdat ze denken dat het niet aards is, het is niet terzake 
doende enz. enz. 

Maar het blijkt wel degelijk en dat zullen we straks van het verhaal van Martijn 
horen, dat het zo is ingeweven in onze aardse werkelijkheid, dat de werkelijke 

werkelijkheid zoals jij hem altijd pleegt te beschrijven, nog veel dieper in ons zit 
verborgen dan wij denken. 

En ik moet zeggen, in de verhalen die ik met Martijn heb gehad, dat ik in aanraking 
ben gekomen met dat stukje dieper in mezelf, waarvan ik denk, jongens dat is een 

realiteit waar ik open voor sta, maar waar ik wel van denk, jongens jongens wat zit 

dat diep en hoe is het mogelijk dat een intelligentie, laat ik het zo maar even 
zeggen, in staat is om daar een masker overheen te trekken, een camouflage, 

waardoor je jezelf eigenlijk niet kunt zien. 
En ik denk, dat in de serie die Martijn hier gaat presenteren, samen met jou hier in 

het centrum, ruimte geeft voor mensen om in dat spiegeltje te kunnen kijken, om 
zichzelf daarin te kunnen zien, te voelen bij zichzelf, waar zit mijn werkelijkheid in 

dat verhaal. Hoe kom ik daar mee in aanraking? 
Het is niet een kwestie van dat er maar één realiteit is daar gaat het niet om, het is 

geen wedstrijd. 
En in dat open veld willen we elkaar graag ontmoeten zoals wij elkaar nu hebben 

ontmoet en zoals we hier ook zitten. En ik denk dat dat een beetje de essentie is. 
Ik hoop dat mensen zich aangesproken voelen en dat is ook de reden dat we deze 

intro hebben gemaakt om met name dit artikel wat mensen nu zien even wat dieper 
te kunnen voelen en kijken met welke mensen heb ik straks te maken, zodat je niet 

zomaar opeens bij een presentatie zit maar bij een heel essentieel stuk van je eigen 

leven, dat is eigenlijk het verhaal. 
 

John: 
Een stukje bereidwilligheid om met een open hart, open geest, te kijken naar 

onderwerpen waar misschien heel veel verwachtingen, biologie van overtuiging, 
misschien wel biologie van ontkenning ligt aan het onderwerp waar ik van jou van 

begrepen heb, dat eigenlijk met alles verbonden is wat we wel in het algemeen 
wensen te aanvaarden of naar durven te kijken, en misschien is het ook belangrijk 

om naar een stukje te durven kijken wat mooi is, de informatie is heel indringend, 
dat heb ik begrepen van jou, maar uit grote liefde voor moeder aarde en de 

bewoners heb jij, en dat lees ik hier in de tekst lieve mensen, om mede inspirator 
te zijn om collectief een krachtig en liefdevol een impuls te geven zodat gezamenlijk 

een nieuw tijdperk kan worden ingeluid. 
Dus de transformatiekansen liegen er niet om maar de informatie is heftig. 

Even voor de kijkers thuis, voordat we gaan praten Martijn, even een klein stukje 
tekst: 
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Martijn vertelt hoe hij vanuit een parallelle wereld, vanuit een andere tijd naar de 
aarde gekomen is, geboren in een aards lichaam. Hij draagt de herinneringen in 

zich van de gebeurtenissen welke zich hebben voltrokken in de aardse 
voorgeschiedenis. Martijn van Staveren onderzoekt al meer dan 30 jaar het 

ufofenomeen en doet dit als een ervaringsdeskundige op het gebied van 
buitenaardse contacten en ontvoeringen. Hij beschrijft hoe verschillende 

interdimensionale buitenaardse rassen strijden, en dit is toch wel erg essentieel, om 
het behoud en de zeggenschap over planeet aarde en hoe dit onderwerp verweven 

is met de huidige, wereldwijde, aardse gebeurtenissen. 
Hij is een getalenteerde remoting viewer en volgt gedurende zijn aardse leven de 

achterliggende, buitenaardse agenda's, ik ben heel benieuwd wat dat inhoudt, de 
programma's manipuleren de mensheid op een ernstige wijze en houden ons 

bewust af van evolutie. Evolutie overigens welke de mensheid volgens jou, in een 
ander stadium reeds heeft volbracht. Dat is interessant. In het nu ligt, zowel het 

verleden zowel als de toekomst dus ook de evolutie van de mensheid en misschien 

ook andere soorten, die hierbij betrokken zijn, reeds besloten. 
Je raakte als kind al betrokken bij een grootschalig programma, uitgevoerd door 

uiterst zelfingenomen buitenaardse beschavingen. Nou ik kan de hele tekst 
voorlezen maar dat is niet de bedoeling. De rest staat hieronder, niet onder dit 

tafeltje waar je onze voeten nerveus ziet bewegen, maar gewoon de tekst bij dit 
videootje. 

Martijn dus welkom, toen ik jouw verhaal hoorde dacht ik, mijn God ik dacht dat ik 
al veel wist, ik dacht dat ik al veel openbaringen had meegemaakt, ervaringen en 

kennis en toch heb ik elke keer weer het idee, dat hoe meer ik leer, hoe meer ik 
niet weet daardoor, hoe meer vragen ik weer heb en toen hoorde ik jouw verhaal en 

had ik het gevoel dat er een laag achter de laag, achter de schermen van die 
werkelijke werkelijkheid lag. Dan gaan we daar natuurlijk niet helemaal op in, dat 

doe je in 4 delen, maar kun jij een beetje aangeven, aanvullend op de introductie 
die ik net gaf, hoe jij de lezingenserie “Buitenaards Contact is werkelijkheid” zou 

kunnen omschrijven. 

 
 

Martijn: 
Jazeker, dankjewel John. Ik zou dat het beste kunnen omschrijven aan hand van 

mijn eigen ervaringen. Deze ervaringen zijn dermate ja toch wel ingewikkeld voor 
mijzelf geweest gedurende mijn hele jeugdperiode, simpel vanwege het feit dat ik 

zeg maar in een soort verschillende realiteiten leefde. De realiteit die van alledag is, 
waarin je naar school gaat met het gezin thuis leeft, en de realiteit die zich 

afspeelde buiten dat zichtbare spectrum en ook het zichtbare spectrum van 
buitenaardse contacten. En daar liggen dermate intrigerende maar ook 

verontrustende ontwikkelingen en gebeurtenissen dat ik dat als kind heel goed 
besefte, ook als kleine jongen van, goh wat hier allemaal gebeurt dat is iets wat 

andere mensen die ik in ieder geval ken, niet zien. Ik hoor niemand daar over 
spreken en dan ga je als kind natuurlijk ook aan jezelf twijfelen. Twijfelen of jijzelf 

wel helemaal de zaken goed waarneemt. 
 

John: 

Had je als kind al het onderscheidingsvermogen? Ik kan me voorstellen dat, 
doordat je ziet dat anderen niet dingen ziet, die jij wel ziet, dat daardoor een soort 
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onderscheidingsvermogen ontstaat. 
 

Martijn: 
Nee ik wist heel goed dat wat ik zag en wat ik meemaakte, dat dat gewoon realiteit 

is, omdat het zich niet in een droomstaat uitte maar gewoon in een realistische, 
fysieke wereld. Ja dat is op zich natuurlijk heel bijzonder, terwijl er nog nooit een 

mes in is gegaan, als je met littekens van een operatie te kampen hebt of dat je 
bepaalde fysieke kenmerken hebt op je lichaam die niet thuishoren bij jouw fysieke 

gesteldheid. Dus dat is natuurlijk één facet. 
Gedurende mijn gehele jeugd ben ik in contact gekomen met verschillende 

beschavingen, beschavingen die er ook uitzien als mensen zoals wijzelf, maar ook 
wezens die er heel anders uitzien en voor mij was dat een hele vertrouwde 

omgeving. Maar ook binnen die vertrouwde omgeving waren er facetten binnen dit 
verhaal, die mij als kind heel erg verontrustten. Daar was ik me heel erg bewust 

van. 

Ik ben daar over in gesprek gegaan en ik heb daarover contacten gehad van wat 
betekent dat nu eigenlijk allemaal wat ik meemaak en waarom moet ik dit 

meemaken. Wat zit daarachter? Waarom maak ik dat mee? 
 

John: 
Kun jij mij een voorbeeld geven wat jou bijvoorbeeld zoal verontrustte? 

 
Martijn: 

Ja één van de meest verontrustende zaken als kind en nu nog steeds als 
volwassene, maar ja ik ben nog steeds een kind natuurlijk, is de manier waarop wij 

met moeder aarde omgaan en het totale onbegrip wat er met deze prachtige 
planeet en haar bewoners gebeurt. Dat is een heel indringende gebeurtenis die ook 

de inleiding was van mijn zoektocht van, hoe het kan dat wij doen zoals wij doen. 
Hoe kan het dat mijn papa en mama leven zoals zij leven. Hoe kan het dat ik 

informatie krijg op school, die helemaal tegenovergesteld is van wat ik meemaak. 

En ja dat is natuurlijk behoorlijk schokkend. Dat is een beetje het startpunt 
geweest van mijn eigen onderzoek. 

Dat onderzoek was behoorlijk heftig, ik heb daar heel veel notities van gemaakt, ik 
heb er ontzettend veel tekeningen van gemaakt. Ja daar ben ik heel blij om dat ik 

dat wel heb gedaan en ook wist ik dat ik dat moest doen om later ook weer te 
gebruiken om het verhaal compleet te maken. 

Heel veel ervaringen die ik heb, ben ik de eerste 20 jaren zeker niet tegengekomen. 
Ik kende niemand die met buitenaardse ontvoeringen bezig was. Ik was mateloos 

geïnteresseerd en nog steeds in sterrenkunde. Ik was daar lichtelijk obsessief mee 
bezig. Ik kocht een sterrenkijker via Griet Tichelaar en ja een enorme knots, ik was 

altijd met sterren bezig. En door dat onderwerp sterren werd ik ook geraakt door de 
grootsheid van het universum. Dus mijn galactische gevoel wat iedereen zou 

kunnen voelen als je eens gewoon op een prachtige heldere avond op je rug in het 
gras gaat liggen, dat werd zo geactiveerd dat ik daar als kind helemaal emotioneel 

door werd. Dus ik voelde, ja er zijn zoveel dingen aan de hand, dat moet ik gaan 
uitzoeken. 

Daar ben ik dus mee bezig gegaan en op mijn twaalfde jaar was ik in de bibliotheek 

in mijn huidige woonplaats en daar viel spontaan een boek uit de kast, die precies 
op een bepaalde bladzijde openviel. En daar zat ook een tekening bij en ik zie dat 
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en ik schrik heel erg, ondanks het feit dat ik weet, dit is gewoon mijn realiteit, dat 
is gewoon wat er gebeurt op de aarde. Ik pak dat boek en dat heeft mijn hele leven 

compleet een impuls gegeven, die wel een behoorlijke shock teweegbracht. Dat was 
het werkelijke startsein van een onderzoek en dat boek is iets heel erg bijzonders 

trouwens. Een half jaar geleden ben ik dat weer tegengekomen, toevallig 
zogenaamd via een website waarin dat boek in één keer te koop werd 

aangeboden …. 
 

John: 
Het was niet de bijbel hè, die is zo zwaar die valt uit zichzelf uit de kast.. 

 
Martijn: 

Dat is een andere ervaring ja. Dat boek heb ik nu liggen en dat is ook een heel 
bijzonder boek. Het heet ook “Buitenaardse ontvoeringen” alhoewel ik niet alleen 

buitenaardse ontvoeringen heb meegemaakt maar veel breder in dat scala. 

Ik heb besloten de laatste 10 jaar te wachten met de informaties die ik heb 
meegekregen en wat ik nu nog steeds meemaak, bewust, omdat het onderwerp 

buitenaardse ontvoeringen, buitenaards contact, multidimensionale realiteiten zich 
nog in een behoorlijke ontwikkelingsfase bevindt zowel voor de mensen om mij 

heen als ook bij mijzelf. Ik ben zelf ook in ontwikkeling. 
Ik kreeg ook duidelijk te horen in overleg met andere mensen van andere 

werelden, dat ik deze informatie pas naar buiten zou kunnen brengen op het 
moment dat ik een aantal ervaringen rijker zou zijn. En dat heeft zich inmiddels 

voltrokken, waardoor ik nu ook weet, oké nu mag het gebeuren. En waarom? Dat 
heeft te maken met het feit dat de informatie die ik breng in die 4 modules ook wel 

behoorlijk onthutsend zijn. 
 

John: 
Kun jij je voorstellen dat mensen op voorhand al, want dit is zo'n beladen 

onderwerp, er zijn er meerdere, maar wat ik interessant vind is dat de 

multidimensionale, holografische werkelijkheid om het zo maar even te noemen, 
dat die eigenlijk een soort gelaagde werkelijkheid is die met alles samenhangt. 

Maar hoe komt het toch dat dit onderwerp voor veel mensen of zoveel vragen 
oproept of zoveel ongeloof of zoveel ontkenning? Wat ik namelijk mooi vind in je 

verhaal, je benoemde de grootsheid van het universum wat je wilde bestuderen, ik 
weet uit jouw verhaal dat jij juist ook, ik verklap nu een beetje het klapstuk voor 

straks, de grootsheid van de mens die zijn of haar eigenlijke, essentiële potentie 
nog niet helemaal kent en waar misschien ook bepaalde krachten achter de 

schermen, achter de schermen, achter de schermen, bezig zijn om die bewust als ik 
jou goed begrepen heb, te manipuleren. 

Maar om die grootsheid van de mens te bekrachtigen, dat is één van jouw wensen. 
Maar kun jij aan de mensen die nu kijken en misschien nog helemaal geen benul 

hebben van het bestaan of de mogelijkheid van multidimensionale werkelijkheden, 
uitleggen hoe die realiteit eruitziet? Kun je wat meer vertellen over die 

buitenaardsen, wat er speelt, waarom ze het doen, waarom ze niet landen op het 
groene grasveld van het White House, wat ik me heel goed kan voorstellen met ons 

als menselijke soort? Je hoeft niet al deze vragen te beantwoorden, maar je snapt 

een beetje waar ik naartoe wil. Kun jij een beetje de buitenaardse werkelijkheid iets 
meer belichten, ook vanuit jouw eigen ervaringen. 
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Martijn: 

Jazeker, ik kan het ook alleen maar vanuit mijn eigen ervaringen vertellen. Ik heb 
zelf weinig boeken gelezen over deze materie om het juist zuiver voor mijzelf te 

houden. Ik ben wel eens begonnen aan bepaalde boeken, maar dan voelde ik van, 
nee dat kan ik beter niet doen. 

Ja de buitenaardse contacten die ik heb, zijn behoorlijk heftig. En waar ik tegenaan 
ben gelopen van kinds af aan en nu ook nog steeds uiteraard omdat het zich 

voortdurend manifesteert, is dat ons brein waarvan wij denken dat het ons brein is, 
de wijze waarop ons brein functioneert en waarop ons neurologische en endocriene 

systemen functioneren in onze lichamen, dat die heel veel ruimte overlaten voor 
beïnvloeding van buitenaf. Dat is ook wat ik waarnam. Kort gezegd nam ik waar dat 

er ingeprikt werd in mijn neurologische systeem waardoor ik andere werelden kon 
zien. 

En dat kun je je voorstellen niet als een droom maar gewoon heel helder zoals wij 

elkaar kunnen zien, zoals de kijkers nu kunnen kijken en ons zien zitten. 
 

John: 
Voor jou was seeing believing, je zag het ook echt, je nam het waar. 

 
Martijn: 

Ja, ik kon het ook gewoon aanraken. Dat is een hele heftige gebeurtenis en ik ging 
mijn zoektocht daarin uitbreiden en ik kwam tot de ontdekking dat onze realiteit in 

scene wordt gezet door heel veel prikkels van buitenaf en ik kreeg ook contact met 
deze wezens, die het niet altijd even plezierig vonden, dat deze realiteit door mij 

werd waargenomen. 
Ik was daar niet alleen in, ik had ook mensen om me heen die daar ook getuige van 

waren dat het gebeurde en die meegenomen werden in die realiteit. Uit 
privacyoverwegingen zal ik op dit moment niet zeggen wie dat waren. 

 

John: 
Wij van de redactie weten de namen. 

 
Martijn: 

Ik hoop dat ook deze mensen op een gegeven moment voelen dat het fijn is om 
daar toch ook over te spreken. 

Dit is natuurlijk een enorme fase in het aardse bestaan waarin we nu op het 
moment kunnen constateren dat er ongelooflijk veel ontdekt wordt in de reguliere 

wetenschap, dat we simpelweg gewoon niet alleen kúnnen zijn in het heelal. En als 
je spreekt over buitenaardse contacten hoeft dat niet per definitie iets zweverigs te 

zijn of iets onsamenhangends, sterker nog het is waarschijnlijk één van de meest 
concrete zaken die zich op dit moment voltrekt. 

Wij staan aan het begin van een evolutieproces in het huidige moment om te 
ontdekken dat wij een onderdeeltje zijn van een enorme grote kosmische 

samenhang. Wetenschappers ontdekken met de nieuwe technologie dat er alleen in 
ons melkwegstelsel al meer dan 400 miljard, dat zijn 400.000 miljoenen, zonnen 

zijn waarvan op zijn minst 15% bewoonde planeten zouden moeten hebben. 

Dus de discussie of er wel of niet buitenaards leven zou zijn is al op voorhand 
beantwoord. 
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Wij trachten buitenaards leven te classificeren met de ons huidige bekende 
modellen. Wij nemen licht waar en daardoor zien wij elkaar. Er zijn dieren op de 

aarde die andere lichtspectra zien. 
Zo kun je je ook voorstellen dat buitenaardse wezens of laat ik zeggen andere 

dimensionale wezens verder ontwikkeld zijn of misschien zijn wij wel 
achteruitgesteld in onze ontwikkeling met bepaalde redenen, dat deze wezens zich 

op een andere manier met ons bemoeien of bezighouden. Dat kan zijn goedaardig, 
dat kan zijn met respect. Maar ik heb ook gemerkt dat er beschavingen zijn die dat 

om hele vastberadene redenen zelfzuchtig uitvoeren. Ik wil het woord negatief niet 
gebruiken omdat ik daarmee iets classificeer voor mijn besef wat goed of fout is en 

daar wil ik persoonlijk gesproken gewoon vanaf. 
We kunnen allemaal een andere agenda hebben, we kunnen allemaal een andere 

insteek hebben van het leven in het universum, terwijl dat niet per definitie voor die 
beschaving een negatief aspect is louter omdat zij zo geëvolueerd zijn. 

Als je op dit moment om je heen kijkt en goed leest via het internet of televisie dan 

is er ontzettend veel onderzoek dat echt ook door zeer serieuze wetenschappers 
wordt uitgevoerd en is het bewijs overweldigend. En dat is namelijk dat de aarde 

bezocht wordt door wezens van zowel fysieke aard als van een andere fysieke 
structuur of zich in een ander lichtspectrum bevinden. Dus als we vragen, goh leg 

een stukje uit aan mensen voor wie dit onderwerp helemaal nieuw is, dan zou ik 
zeggen van, kom naar één van de lezingen, het liefst alle 4, dan ga ik ook 

uitgebreid op deze materie in. Want het is geen zweverige wereld, het is een hele 
goed uitlegbare wereld en dat is de reden waarom ik er nu, juist nu, aan toe ben. 

 
John: 

Ik ken jouw verhaal natuurlijk deels en Guido ook, vandaar dat we dit zijn gaan 
organiseren omdat dit niet alleen zo indringend is maar ook fascinerend, 

inspirerend en bewustmakend en uiteindelijk transformerend voor het hogere goed 
zal ik maar zeggen, voor een betere, eerlijkere en gezondere wereld én essentieel. 

Wat ik interessant vind, je hebt hier inderdaad 4 delen, de inleiding synchroniciteit 

programma deel 1, deel 2 contact met buitenaardse wezens in het huidige aardse 
mechanisme, deel 3 planeet aarde is in quarantaine geplaatst, ook een heftige 

conclusie maar nog niks als we naar deel 4 gaan, deel 4 de buitenaardse leugens 
ontmaskerd, de vergeten buitenaardse, neurologische invasie. 

Voordat ik zo ook even naar Guido ga wat hij van deze multidimensionale wereld 
vindt, wat zijn opvatting is, wil ik heel graag dat je even ingaat op wat je inderdaad 

niet een negatief stuk hoeft te noemen, want wat ik wel eens lees of hoor of dat nu 
juist is of niet, dat een buitenaards soort bijvoorbeeld geen compassie kent omdat 

hij überhaupt geen gevoel kent, dan kan ik me voorstellen dat je vanuit een heel 
andere non-intentie handelt en dus heel andere gevolgen niet overziet zoals wij ze 

wel zouden beoordelen. En ik heb het gevoel en misschien kun je daar eerst even 
op ingaan, ik wil straks heel graag naar die manipulatie toe wat dat nu precies is, 

maar ik heb het gevoel nadat ik jouw programma zo'n beetje gelezen had en met 
jou besproken had, dat jij mensen naar een ander referentiekader kan brengen, 

waardoor je ineens de hele werkelijkheid ook vanuit andere ogen ziet en vanuit een 
andere verbinding met je hart kunt voelen waardoor er letterlijk werelden 

opengaan, alsof ze op een hogere laag van een ui zijn beland terwijl er nog hogere 

lagen boven die schil zitten. Dus ik heb het idee dat jij mensen echt een ander 
referentiekader biedt voor een andere kijk op de werkelijkheid. Kun je daar iets 

https://matrix-nl.freevar.com/


 
 

 
Mareijke Giglio                                                        Pagina 8 van 16                                  Webpage https://matrix-nl.freevar.com                                       

over zeggen? 
 

Martijn: 
Ja daar wil ik zeker iets over vertellen. Het uitgangspunt is altijd en dat zullen we in 

dit geval gewoon even mogen aannemen, dat als mensen met elkaar 
communiceren, dat je dat niet in woord en geschrift doet, maar dat we altijd 

communiceren via gedachten. Op het moment dat ik iets uitspreek en de kijker 
luistert en ziet ons, dan ontstaan er ook gedachten bij en die gedachten die 

manifesteren zich in energie, dat is gewoon louter energie. 
Op het moment dat ik mijn persoonlijke ervaringen ga delen met andere mensen en 

ik vertel dat vanuit mijn hele wezen, dan komt er dus een authentiek stuk 
informatie naar voren, die ook wordt doorgegeven aan de mensen die daarnaar 

luisteren en die zich daarvoor open willen stellen. 
Het is juist deze frequentie van de eigen ervaring en de eigen beelden die ik mee 

heb gekregen, dat deze informatie kan aansluiten bij de personen die daar iets mee 

willen doen of die daarin geïnteresseerd zijn. Juist door die eigen ervaringen en de 
coderingen die ik in me draag van de informatie, want op het moment dat ik iets 

vertel wordt er veel meer gebracht dan alleen het woord, kunnen deze mensen op 
een frequentie komen van herkenning. Wat er eigenlijk gebeurd is, dat er iets wat 

niet meer in ons huidige, fysieke, spirituele wezen actief is, en ik weet ik ga nu al 
naar een grens toe, dat dat wordt aangeraakt. Het wordt eigenlijk als het ware 

gekieteld hè: er klopt wel iets maar ik voel een enorme weerstand want wat ik hier 
nu hoor is een contradictie van wat ik tot nu toe geleerd heb over dit onderwerp. 

Dus het is een hele grote uitdaging om met elkaar hier naartoe te gaan. En deze 
informatie die ik breng, is natuurlijk niet vanuit het ik, maar die informatie mag ik 

brengen omdat ik gewoon een stukje talent heb meegenomen om dat te doen en 
daar ben ik ook heel dankbaar voor. 

 
John: 

En de mensen mogen ook in dialoog vragen stellen, opmerkingen, twijfels, alles 

mag gebracht worden begrijp ik. 
 

Martijn: 
Heel graag. Dat is het ook waar het om gaat. Het is niet zo dat ik de waarheid kom 

vertellen, ik ben ook geen messias, ik kom mijn ervaringen brengen. En wat er 
gebeurt door expliciete ervaringen te delen, dat is een traject van verschillende 

verhalen waarin ik heel diep met de mensen tracht in het gevoel te komen en dat 
gebeurt ook omdat het gewoon zo mag zijn, dat wij aansluiting vinden op een 

verloren gegane historie. En die historie dragen wij in ons. Die is in feite gewoon 
niet toegankelijk vanuit ons mentale gedachtesysteem hoe wij nu functioneren, 

maar kan door beeldvorming en gevoelens weer geactiveerd worden en dat gebeurt 
ook. 

Dus ben je hier zonder een dubbele agenda en kom je hier puur voor jezelf omdat 
je voelt: dit wil ik ook ervaren en voelen en ook vice versa, dat ik ook weer iets 

mag ervaren want daar gaat het om, dus over en weer, dan zul je ontdekken wat 
voor activaties dit in je systeem brengt. Dan spreek ik over een historie die 

compleet bij ons is weggehouden. En om daar even via een zijstraat op in te gaan, 

ik spreek altijd over 2 verschillende scenario's. We hebben het scenario 1 en het 
scenario 2, om het maar even in getallen uit te drukken, en scenario 1 dat is het 
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scenario wat we wereldwijd tegenkomen. Dat is het scenario van ontvoeringen, 
buitenaardsen, van wezens die het goed voorhebben met de wereld en wachten tot 

wij evalueren, het ascensie proces, het incarnatieproces, de trauma's die wij in ons 
dragen, de Atlantis periode, het verval van het kristallijnen grid. Dat hoort allemaal 

heel simpel gezegd, bij scenario1. Ook daarin het donkere scenario van wezens die 
onze aarde voor andere doeleinden gebruiken en die weer in dienst staan van 

andere belanghebbenden achter de schermen. 
Dat is scenario 1 en scenario 2 zoals ik het noem, dat is het scenario waar we hier 

een kruis doorheen gaan zetten en waarin ik terugga naar de toekomst om uit te 
leggen hoe het kan dat dit nu allemaal plaatsvindt en waarom. En dat is maar net 

precies de kern waar het om gaat. 
En dat kon en mocht ik ook niet eerder vertellen, ik werd er ook letterlijk ziek door 

gemaakt door andere krachten, nu is dat gewoon open en bloot en nu is het ook de 
tijd om erover te gaan spreken. 

 

John: 
Het heeft heel iets te maken met tijdlijnen en dingen terughalen uit de toekomst, 

die ons verleden hebben beïnvloed en ons nu eigenlijk bepalen? 
 

Martijn: 
Ja dat is correct. Je zou eigenlijk kunnen zeggen, dat je helemaal uit het lineaire 

denken weg zou moeten gaan. Ja wat bedoel ik daarmee, dat is moeilijk uit te 
leggen zo in het interview. Maar waar het op neerkomt is dat we in feite uit het 

verleden, heden en toekomst weg stappen. En daarmee gaan alle mogelijkheden 
open, die je maar voor mogelijk zou kunnen houden. Je kunt je b.v. even afvragen 

om even een zijstraat te nemen, een onderwerp wat hiermee nauw verbonden is 
b.v. het neerstorten van het vliegtuig in de Oekraïne. Dan kun je je afvragen of het 

is gebeurd nadat het vliegtuig in Maleisië is verdwenen. De vraag is hier welk 
vliegtuig het eerste neerstortte en verdween. Er wordt met onze tijdslijnen 

geknoeid en daar ga ik ook uitvoerig op in. Wel met grote tegenzin van bepaalde 

groepen maar ik zal het toch openmaken en dat is ook waarom ik hier ben. 
 

John: 
En dat draait niet alleen om ons idee van privacy maar ook van oorzaak en gevolg 

natuurlijk hè als we met die tijdlijnen gaan werken. Voordat je dat beantwoordt en 
dat hoeft natuurlijk ook niet maar dat is eigenlijk een soort toevoeging, wil ik naar 

de rechterkant, want ja die grote meneer kun je natuurlijk niet .. Die geeft me af 
en toe een knietje van … 

Guido, ik weet dat jij met wanttoknow net zoals Martijn, en ik zeg het nu expres 
heel dualistisch, expres hè, hele heftige, bewustmakende en transformerende 

onderwerpen brengt, waar ook al soms een pijntje wordt aangeraakt hè, want we 
vragen mensen niet alleen om te komen en een dialoog te gaan doen maar ook om 

echt te voelen, te ervaren en energetisch uit te wisselen en te doorleven en ik heb 
het woord “grootsheid” gehoord, ik heb het woord ascensie van jou (Guido) 

gehoord, maar ik weet dat al jouw werk met wanttoknow.nl eigenlijk stiekem, 
helemaal niet stiekem maar achter jouw schermen zullen we maar zeggen want hij 

heeft een dubbele agenda maar een hele positieve, dit knippen we er later uit, te 

maken heeft met bekrachtiging. Vind ik zo'n mooie term. Kun jij dit onderwerp “de 
multidimensionale werkelijkheid”  of dingen bij wie je eventjes wil aanhaken op wat 
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Martijn zojuist heeft gedeeld, koppelen aan hoe jij dit ziet hoe dit ons mogelijk kan 
bekrachtigen? 

 
Guido: 

Ik denk dat het eigenlijk niet zo heel moeilijk is. Ik denk dat we het continu buiten 
onszelf zoeken. We worden naar buiten getoverd, we kijken, we krijgen iets terug. 

Wat Martijn zegt: we krijgen het licht terug, en in feite zien we onszelf, we zien een 
stukje van wat we herkennen, wat we zien. Maar alles wat we niet zien, dat is er 

ook. Het is er, maar we zien een stukje van onszelf wat we terugkrijgen. 
Wanttoknow schrijft artikelen en draagt informatie aan, waarbij wel degelijk het 

stukje aangeraakt wordt wat je misschien niet zo graag wilt zien. Er zit in de mens 
een soort van de weg van de minste weerstand. Er zit een weg bij mensen dat ze 

niet met vervelende zaken te doen willen hebben. Dus je kiest eigenlijk een pad wat 
je aangeboden wordt en waarbij dingen verborgen blijven. 

Dat betekent dat de pijn die je eigenlijk niet wilt lijden, dat die meegaat in dat 

verborgene. En die pijn hoeft helemaal geen pijn te zijn. Ik bedoel als jij als kind 
wilt leren lopen dan ga je ook op je snufferd. Dan ga je ook met je knietjes met wat 

bloed huilend naar je vader en moeder toe. 
Jij leert lopen door te vallen, dus pijn is wel degelijk een onderdeeltje van je 

groeiproces. En door continu de weg van de minste weerstand te kiezen, wat 
natuurlijk iedereen zijn vrije keuze is hoor zo bedoel ik het niet, maar door dat 

continu te doen blijf je misschien weg van een essentie die jouw veel verder brengt 
dan alleen maar dat leren lopen. 

 
Juist door de pijn aan te gaan, die de marathonloper aangaat door continu zijn 

lichaam op z'n donder te geven en als je dat doet met je geest en je zegt: “Nou 
verdorie ik voel daarachter nog iets wat me veel dieper raakt dan alleen maar 

datgene wat ik even maar zo leuk vond, de televisie of wat dan ook, het 
oppervakkige,” dan kom je bij een stuk van jezelf waarvan je denkt, hé dat triggert, 

dat geeft een bewustzijnsverdieping, die ik daarvoor niet had. 

En ik denk dat we allemaal in staat zijn zoals Martijn het eigenlijk net ook zei, om 
goed luisterend naar die prikkels die komen, ons pad te zoeken. En dat denk ik, is 

zoiets moois wat in ons is ingebouwd, noem het kompas, noem het intuïtie. Wij zijn 
in staat om op dat kompas, die intuïtie, te varen. Als we goed luisteren dan worden 

we geroepen, dan weten we dat er dingetjes zijn. 
Zoals Martijn zei “Ik lig op het gras, ik zie die sterren, ze hebben me getriggerd.” Zo 

heb ik en jij ongetwijfeld ook, allerlei dingen meegemaakt in je leven dat je denkt, 
potverdomme dat raakt me zo diep wat is dat nou? Nou en daar heb ik het over. 

Dat zit in ons, dat kan niet buiten je liggen, nee je zoekt het op. En juist dat proces 
van jou een beetje wegtoveren in het gemak, weet je wel, dat voorkomt eigenlijk 

dat je niet dieper gaat. En dat noemen we dan dat iemand oppervlakkig leeft. Ik 
bedoel, dat is niet respectloos, maar dat is een keuze. En of dat nou bewust of niet 

bewust is, dat maakt even niet uit. Bewuster kom je dieper door inderdaad goed op 
te letten van hoe leef je. En dan wordt de Oosterse levenskunst en de filosofie 

wordt gecombineerd met de Westerse manier van ontdekken en wetenschappelijk 
werk.  Dan wordt alles gecombineerd. Dan wordt geloof gecombineerd met 

atheïsme bijna, dan komt alles bij elkaar. 

En in dat magische Nu, wat dat was wat Martijn eigenlijk net probeerde te zeggen, 
in dat magische Nu daar is geen toekomst, daar is geen verleden. En ik denk dat in 
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dat Nu, wat Eckart Tolle ook altijd zegt, daar zit het verborgen en daar zít het 
verborgen, wij staan op dat kruispunt en continu pakken we die lijn die rechtdoor 

loopt, omdat we denken dat het zo hoort. Maar durf maar eens in dat Nu te blijven 
staan en te blijven staan en het Nu duurt maar door en het duurt maar door. 

Hoe vaak gebeurt het niet dat je een ervaring hebt en zegt; “Jongens er zijn 2 uur 
voorbij, we zitten te kletsen en er zijn 2 uur voorbij. En anders kan iets heel lang 

duren, hoe kan dit nou?” 
Terwijl een minuut toch een minuut is.   

 
John: 

Ja want dit zou ook een videootje van 3 minuten zijn, dan weten jullie dat. 
 

Guido: 
Waar het dus voor mij om gaat en dat is het antwoord op de vraag t.a.v. 

Wanttoknow, zorg voor die verbinding met mensen, zorg voor die verbinding ook 

met datgene wat je eigenlijk niet wilt zien. 
Wanttoknow probeert altijd om mensen te bekrachtigen, ook al is het een beetje 

een negatief verhaal, probeer te zien wat er gebeurt, hoe, wat Martijn ook zegt, jou 
een zinnebeeldig waarheid wordt voorgespiegeld waar je eigenlijk doorheen zou 

moeten prikken. Dan zie je pas een werkelijke werkelijkheid die zich daarachter 
bevindt en die voor ons allemaal zo waanzinnig mooi lijkt dat je zegt “ja je bent een 

idealist.” Nou ik geloof niet dat ik een idealist ben, maar ik ben wel een idealist in 
de zin van dat we het kunnen bereiken. Maar niet dat die wereld niet zou bestaan. 

Ik heb hier een eettafel getekend, ik bedoel als we hier met z'n allen om een grote 
ronde eettafel zitten dan hebben we allemaal onze eigen ervaring. We denken dat 

we allemaal hetzelfde meemaken maar dat is niet zo. We hebben allemaal onze 
individuele beleving van die avond. En dan zeg je: “We hebben toch zo lekker 

gegeten met z'n allen”, dat is voor ons zo gewoon maar daar waren 10 of 12 
realiteiten die daar aan tafel zaten. En dat ze samen een collectieve werkelijkheid 

hebben gemaakt, een collectief veld, ja dat is het leuke. Dus we hebben allemaal 

een beetje gesnoept van die collectieve werkelijkheid, die we met z'n allen hebben 
gemaakt. Maar iedereen heeft zijn eigen individuele waarheid ingebracht. 

 
John: 

Dankjewel. Denk niet aan de kleur geel, dan denk je aan geel. Je snapt dat nu je 
het over eettafel en snoepen hebt, dat ik ontzettende honger begin te krijgen, maar 

dat zal wel puur mijn autosuggestie zijn. Ik hoor een aantal dingen Guido, 
misschien wel leuk om naar jou te koppelen Martijn. 

Ik hoor eigenlijk onze verborgen grootsheid kan zich gaan manifesteren vanuit de 
latente staat maar daar heb je wel bekrachtiging voor nodig. Dat is ook de reden 

waarom we, denk ik, dit doen. Maar tegelijkertijd, bekrachtiging wordt ook soms 
wel tegengehouden door bepaalde soorten buitenaardse beschavingen als ik jouw 

verhaal (van Martijn) goed heb begrepen en door op zó'n manier te manipuleren 
achter de schermen achter de schermen, dat mensen de werkelijke wekelijkheid 

niet zien en ik zeg wel eens alsof ze hun eigen gevangenistafel vasthouden en nog 
steeds roepen “Ik voel me vandaag zo vrij” en niet door hebben dat ze worden 

gevangengehouden. Hoe werkt dat spel? 

 Ik weet dat Ashia Dean die noemt het zo mooi “perceptuele interventie” en 
holografische, ik weet niet hoe ze het allemaal noemt. Een soort scrambling 
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processen, simpel gezegd “verstoringen van je werkelijkheidservaringen”. Hoe 
werkt dat? Hoe is dat ontstaan? Met welk doel? Hoe doet men het? Waarom hebben 

wij het niet door? Je hoeft niet al die vragen te beantwoorden, maar om even een 
richting te geven hoe werkt die manipulatie nou? 

 
Martijn: 

Ja kijk, ieder mens heeft zijn/haar eigen werkelijkheid gecreëerd aan de hand van 
je eigen ervaringen en je eigen overtuigingen, die je in jezelf draagt. Dus dé 

werkelijkheid hoe iemand die ervaart, dus net als Guido zonet zegt, iedereen op zijn 
eigen manier ervaart. Het is in ieder geval wel zo, dat wat ik er over zeggen kan is, 

dat als je een simpel voorbeeld neemt, dat je hier in Nederland alleen al 
verschillende religies hebt hè. Dus we praten over het Nederlandse volk en we gaan 

een beetje naar het Midden-Oosten dat we daar andere religies tegenkomen, 
Rusland b.v. en ga zo maar door de hele wereld om. Dus we kunnen zeggen: over 

welke realiteit hebben we het, over welke werkelijkheid spreken we hier? Het is 

misschien wel handig om dit van tevoren op te noemen, dat we eigenlijk helemaal 
niet meer over een werkelijkheid kunnen spreken. 

En ja dat is best lastig want dat is toch wel je kader waar vanuit je gaat 
onderzoeken. 

Nou iemand die, laat ik zeggen, een Arabische achtergrond heeft of een 
Islamitische achtergrond en ook geïnteresseerd is in multidimensionale realiteiten, 

zal ongetwijfeld daar een andere basis in hebben dan iemand die dat doet vanuit 
het Christendom. 

 
John: 

Weer het referentiekader. 
 

Martijn: 
Ja referentiekader inderdaad. Dus hoe je het ook wendt of keert, we zullen het ter 

aller tijden steeds weer op een punt belanden waarin wij onze realiteit, die we op 

dat moment hebben gecreëerd, weer opnieuw onder de loep mogen nemen. Het 
geldt voor mij hetzelfde. 

En waar ik tot nu toe achter ben gekomen, is en dat is al vele jaren geleden en dat 
heb ik nu gewoon aan de levende lijve diverse malen meegemaakt, is dat het hele 

ufofenomeen op zich zowel op parapsychologische wijze als op wetenschappelijke 
wijze of exo science of exo politics, dat dat compleet herzien zou kunnen worden. Ik 

zou bewust niet willen zeggen “moeten”, niets moet. Mijn overtuiging is en mijn 
waarneming is, als we dus verder willen gaan evolueren, we willen teruggaan naar 

een groter verhaal, dat we alles maar dan ook werkelijk alles op losse schroeven 
zouden moeten durven gaan zetten. 

En dat houdt nogal wat in want dat betekent ook dat alles wat we nu hebben 
ontdekt, ook over buitenaardse zaken, dat we dat ook ter discussie kunnen gaan 

stellen. Klopt het wel wat we zien of is het precies wat ze ons willen laten zien? En 
wie is dan “ze”? En dat is precies waar mijn 4 leuke lezingen over gaan, om dat te 

onderbouwen aan de hand van mijn ervaringen. 
Want laten we wel wezen, als het klopt waar ik het over heb, laten we er nou eens 

gemakshalve van uitgaan dat dat klopt, dan zou dat kunnen betekenen, dat deze 

wezens, deze beschavingen, die andere belangen hebben bij planeet aarde, die om 
hun redenen ons in het ongewisse willen laten, die om hun redenen systemen 
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hebben gecreëerd en ons die nu laten hanteren, dat ze dat allemaal op voorhand 
hebben gedaan, omdat ze zouden weten dat we op het punt zouden komen waarin 

de mensheid nu is aanbeland. Namelijk het moment van totale destructie en het 
moment van totale ontwaking. En dát moment is voorzien. 

Dus het is beslist niet zo dat je kunt zeggen, nou deze realiteit gaan we nu beleven 
op die en die manier, nee zelfs deze realiteit en het ontwaken ervan is in scene 

gezet. En ik hoop dat ik daar een klein beetje een voorzetje in heb gegeven. 
 

John: 
Dus we zitten in een soort holografische wachtruimte denk ik dan. 

We hebben paragnosten die zien soms ook wel dingen in het verleden en in de 
toekomst. Ik heb daar persoonlijk het één en ander van meegemaakt en ook de 

dingen die ik absoluut niet zou willen dat die in de toekomst uitkomen, dus geen 
self-fulfilling prophecies, die bleken de waarheid te worden. 

Zou je kunnen zeggen, dat in ieder geval sommige buitenaardse beschavingen de 

tijdlijnen kunnen lezen, dus letterlijk in de toekomst kunnen kijken, omdat de 
toekomst voor hen ook het Nu is en het verleden ook en dat dat ook de reden is 

waarom die manipulatie zo perfect uitgevoerd kan worden achter de schermen 
omdat wij geen inzicht hebben op hetgeen wat zij al lang voorzien hebben? 

 
Martijn: 

Ja dat klopt en dat zou je het het beste kunnen omschrijven door te veronderstellen 
dat alles wat wij willen voorkomen, al heeft plaatsgevonden. En daarmee bedoel ik 

dat we nu wellicht in een situatie zijn aanbeland waarin wij trachten door een 
barrière heen te komen, terwijl wij telkens op dat moment worden teruggeworpen. 

Hetzij door oorlogen, hetzij door kosmische rampen, hetzij door spirituele 
gebeurtenissen en wat ook meer mogelijk is. Dus laten ik vooropstellen dat alles 

mogelijk is, maar de essentie van wat in mijn verhaal ligt, dat is voor mij. Ik zou 
het heel graag hier willen vertellen maar dat is eigenlijk onmogelijk omdat daarmee 

de informatie verloren gaat of tenminste dan gaat er wat… ik kan niet alle 

informatie vertellen natuurlijk. 
 

John: 
Zelfs niet in een uur of 2 uur, dat gaat niet. 

 
Martijn: 

Nee dat is best moeilijk, dat klopt. 
 

John: 
Maar nou zei Donald Trump, even een grapje tussendoor, alle grote koppen werken 

op basis van voorkennis, en dan denk ik, buitenaardse voorkennis werkt wel 
anders, dus je zou jezelf de vraag kunnen stellen: heeft het zin wat wij ook doen 

om positieve interventies te doen in onze eigen ontwikkeling als soort of misschien 
wel de kosmische, planetaire evolutie voor de hele kosmos, als andere wezens al 

zien wie wij zijn in potentie, in ontwikkeling, waar we naar toe gaan. Hoe werkt dat 
spel van evolutie? Ligt het eindpunt ook al vast en is deze aarde alleen maar een 

leerschool voor bepaalde ervaringen of zie jij wel degelijk dat de mensheid een 

bepaalde evolutie heeft waarbij de eigen gedachte, emoties, intenties en ethiek en 
handelen heel erg bepalend zijn. Misschien zelfs wel voor andere soorten of voor de 
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ontwikkeling van de kosmos. Hoe ligt die balans voor jou? Wat heb jij ervaren, 
gezien, gedacht hierover? 

 
Martijn: 

Jarenlang heb ik gedacht wat jij nu schetst dat dat inderdaad het geval is totdat ik 
tot de ontdekking ben gekomen dat we ons letterlijk in een loop bevinden. Een loop 

waarin het lijkt dat wij een bijdrage leveren aan de ontwikkeling van het universum, 
maar waar in feite precies het tegenovergestelde gebeurt, namelijk dat wij de 

ontwikkeling van het universum voortdurend blokkeren en daarmee dus alle andere 
belangen die ook in het universum en in andere universa zijn, ja negatief 

beïnvloeden. Dus wat dat betreft kun je beter zeggen, dat … het heeft zich allemaal 
al voltrokken. Ik denk dat als je deze vraag openbreekt dan zou je kunnen zeggen, 

dat dat ook de reden is waarom, in het begin van het interview stelde je de vraag: 
“waarom landen ze niet bij het Witte Huis?” een reden is waarom dat dus niet 

gebeurt. 

Er zijn heel veel landingen geweest die ook door grote groepen mensen gezien zijn. 
Maar de werkelijke reden waarom dit niet gebeurt op de manier waarop wij ons dat 

allemaal zouden wensen, dat ineens alles duidelijk is, heeft een diepgaande en 
onthutsende oorzaak. En dat is ook wat ik uitleg in een deel van deze 4 lezingen om 

duidelijk te maken dat alle voors en tegens binnen de buitenaardse contacten 
culten, dat het mes aan zoveel kanten snijdt en dat er zoveel belangen op het spel 

staan en als je daar in het groot naar gaat kijken en je gaat uitzoomen in alles wat 
tot nu toe is ontdekt en je gaat naar het scenario wat ik al eerder schetste, scenario 

2, dan kun je zien waarom alles is zoals het is en wat het grotere doel daarachter 
is. 

 
John: 

Nou doe je dit in een lezingenserie in 4 edities, ik noem het maar even grappend de 
multidimensionale keerzijde van de medaille en dat zijn er meer dan 2 begrijp ik in 

dit verhaal, dat doe je in 4 delen, maar zijn de lezingen ook los te volgen? Ik kan 

me voorstellen dat het voor mensen heel interessant is, omdat er een soort reis in 
zit, een ervaringsreis, een kennisreis, een informatieoverdracht en een energie-

uitwisselingsreis, dus dat er ook een sequentie in zit. Maar ik kan me ook 
voorstellen dat je de serie modulair hebt opgezet, maar zijn ze ook als losse 

lezingen te volgen? 
 

Martijn: 
Jazeker, dat is ook het uitgangspunt dat je precies dat stukje informatie kunt 

bijwonen wat bij jouzelf resoneert. Ook het stuk ontwikkeling waar je zelf in zit of 
misschien juist dat je zegt, dat weet ik allemaal al en ik ga er juist heen om te 

kijken of ik inderdaad alles wel weet, ik degene die de lezing geeft, want ik weet 
natuurlijk lang niet alles. 

Ja het is mogelijk om losse modules bij te wonen. Op de website Wanttoknow wordt 
het ook goed omschreven. Je kunt je aanmelden per lezing. Overigens raad ik aan 

om ze alle 4 bij te wonen wegens de bekrachtiging van de achterliggende 
informatie. 

 

John: 
Krijgen bepaalde buitenaardsen nog korting of is het universeel afgesteld allemaal 
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Martijn: 

Het is helemaal universeel afgestemd, ja (met een glimlach). 
 

John: 
Ben je het ermee eens Guido? 

 
Guido:  

Ja ik denk het wel, ja, ja, ja. 
 

John: 
Is er nog iets wat we hebben gemist? Is er nog iets zonder dat ik het vraag, wat 

jullie willen delen. 
 

Guido: 

We hadden het voor deze uitzending over misschien een vijfde bijeenkomst, waarin 
we proberen om een echte diepe bekrachtigingsclub bij elkaar te krijgen. Dat staat 

nog even los, maar dat zal te zijner tijd zeker worden gecommuniceerd en zeker 
aan de mensen die aan de lezingen meedoen. Dus mochten we dat kunnen gaan 

invullen, dan komt dat als vijfde lezingssupplement aan deze vier. 
 

John: 
Een soort terugkomdag. 

 
Guido: 

Ja, ja. 
 

John: 
Martijn nog even als een laatste extraatje, niet als onderdeel van deze 

lezingenserie, maar ik weet niet of je in wilt gaan op dingen die je als losse 

modules in gedachten hebt, remote viewing bijvoorbeeld, er was nog een andere. 
Misschien dat we dat in de toekomst samen gaan doen, dat is ook een vraag aan de 

kijker thuis. Vinden jullie dit interessant, laat het ons weten, dan gaan we dat 
organiseren. 

Kun je hier de 2 andere dingen nog even kort noemen. 
 

Martijn: 
Ja, de remote viewing bedoel je? 

Ja dat is natuurlijk iets wat we heel graag willen gaan delen met de mensen. Het is 
gewoon te leren. Het is feite te herontdekken. Wij mogen gaan beseffen dat wij 

door middel van instructiesystemen in elkaar steken. Dus we geven opdracht, ik 
denk nu aan een trap om naar beneden te lopen, dan weet mijn systeem al welke 

acties ik moet ondernemen. En op dit moment zijn alle andere instructies die te 
maken hebben met remote viewing zijn compleet blanco. Dus die 

instructiesystemen kunnen we gewoon opnieuw herontdekken en ook uitvoeren. 
Wat ik ben tegengekomen de afgelopen 10 jaar is dat veel mensen lezingen of 

workshops of trainingen volgen, een heel mooi weekend of een hele mooie dag 

hebben en dat is natuurlijk fantastisch en het vervolgens niet toepassen. Of het wel 
toepassen en na een paar maanden merken ze dat blokkeringen, problemen, 
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traumatische ervaringen weer terugkeren. En dat is niet alleen zozeer dat wij dat 
zelf weer creëren maar er zit een heel grootschalig programma achter. Daar ben ik 

al een paar jaar mee bezig om daar een echt goed, gedegen programma over te 
schrijven ja en ik zou het ontzettend leuk vinden en ontzettend plezierig vinden ook 

om mijn talent daarin ook weer uit te wisselen met andere mensen. 
 

John: 
En er was ook nog een ander programma wat je wilt doen. Je noemde 2 dingen een 

keer, klopt dat? 
Iets anders wat je nu ook ontwikkelt of misschien los nog doet? 

 
Martijn: 

Ik ben natuurlijk met heel veel verschillende zaken bezig. Op dit moment speelt 
remote viewing het meest omdat het een heel belangrijk aspect is binnen ons 

waarnemingsvermogen. Belangrijk is dat de waarheid van wat er werkelijk aan de 

hand is naar voren komt en dat we daar geen krant of televisie en ook geen 
alternatieve media meer voor nodig hebben. 

 
John: 

Daar gaan we dan. 
 

Martijn: 
Dat we dat zelf kunnen waarnemen. En remote viewing, het is een heel vervelend 

woord omdat ik voel en ook zie dat aan het woord “remote viewing” allerlei 
sinistere programma's hangen. Dus ik zou eigenlijk willen weg stappen uit het 

woord remote viewing, maar meer een transheldere waarnemende capaciteit die je 
kunt aanwenden, want in feite alles wordt gezien. Alles wordt al gezien door ons 

andere systeem. Dus ik zou als eerste daar de focus op willen leggen. 
 

John: 

Dus meer de koppeling met non-locaal bewustzijn dan bijvoorbeeld de sinistere 
kant die mind controllers, die overigens ook in een deel van deze lezingenserie 

waar we het nu vandaag over gehad hebben, naar boven komt hè. 
Nou ik denk dat we alles hebben gehad. Dan wil ik je danken Martijn en dankjewel 

Guido. Dit was het korte instructie videootje van 3 minuten. Je mag hem thuis nog 
even na knippen, daar heb ik de tijd niet voor. 

Bedankt voor het kijken en graag tot ziens hier in het centrum Zonnewijzer. 
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